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参考译文 澳大利亚——世界上最干燥的大陆

Ten-second trivia:

10秒快速问答

What is the driest inhabited continent on Earth?

地球上最干燥的有人居住的大陆是哪里?

Asia, Antarctica, Australia or Africa?

亚洲、南极洲、澳大利亚还是非洲?

This is a little tricky. Antarctica is the driest overall, but Australia holds the title for driest inhabited continent.

这有点棘手。南极洲是全球最干燥的大陆，但澳大利亚拥有“世界上最干燥的大陆”的称号。

AZUZ: It might seem shocking that new laws concerning the issue of slavery are taking effect now in countries like Australia.

令人震惊的是，有关奴隶制问题的新法律现在正在澳大利亚等国生效。

But there are an estimated 40 million people who live in slavery today, and part of the mission of CNN’s Freedom Project is to get the word out that slavery is not just a thing of the past, exposing the criminals who train in human lives, encouraging businesses to make sure their supply chains don’t involve forced labor, urging governments to root out and prevent slavery and helping people who’ve survived slavery to get their stories out into the world. These are all Freedom Project goals.

但是今天估计有4000万人生活在奴隶制中，CNN自由项目的任务之一就是让人们知道奴隶制不仅仅是过去的事情，揭露在人类生活中接受培训的罪犯，鼓励企业确保他们的供应链不涉及强迫劳动，敦促政府根除和防止奴隶制，帮助那些从奴隶制中幸存下来的人把他们的故事传播到世界各地。这些都是自由项目的目标。

And the account of a woman who reportedly emerge from slavery in Australia, as well as the efforts of those who helped former slaves, are the subjects of our next report on CNN 10.

据报道，一名妇女从澳大利亚的奴隶制度中解放出来，以及努力摆脱奴隶制的人们。这是我们下一篇CNN 10报道的主题。

听力原文

Ten-second trivia:

What is the driest inhabited continent on Earth?

Asia, Antarctica, Australia or Africa?

This is a little tricky. Antarctica is the driest overall, but Australia holds the title for driest inhabited continent.

AZUZ: It might seem shocking that new laws concerning the issue of slavery are taking effect now in countries like Australia.

But there are an estimated 40 million people who live in slavery today, and part of the mission of CNN’s Freedom Project is to get the word out that slavery is not just a thing of the past, exposing the criminals who train in human lives, encouraging businesses to make sure their supply chains don’t involve forced labor, urging governments to root out and prevent slavery and helping people who’ve survived slavery to get their stories out into the world. These are all Freedom Project goals.

And the account of a woman who reportedly emerge from slavery in Australia, as well as the efforts of those who helped former slaves, are the subjects of our next report on CNN 10.
学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net
